
UCHWAŁA NR IV/50/2024 

RADY MIEJSKIEJ LESZNA 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji nr OR.152.10.2024 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2024 r. poz. 609) oraz art. 9 ust. 2 w związku z art. 2 i 3 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach 

(Dz.U. z 2018 r., poz. 870 ze zm.) Rada Miejska Leszna uchwala, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska Leszna postanawia uznać petycję nr. OR.152.10.2024 w sprawie utwardzenia 

kruszywem drogowym lub destruktem asfaltowym drogi gruntowej ulicy Ferdynanda Ruszczyca  

za bezzasadną. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna do poinformowania wnoszącego petycję 

o sposobie jej załatwienia. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 

Miejskiej Leszna 

 

 

Patryk Józefowicz 



 

UZASADNIENIE 

do uchwały Nr IV/50/2024 

Rady Miejskiej Leszna 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji nr OR.152.10.2024. 

 

W dniu 17 maja 2024 roku do Przewodniczącego Rady Miejskiej Leszna wpłynęła petycja  

nr OR.A.152.10.2027 w sprawie utwardzenia kruszywem drogowym lub destruktem asfaltowym drogi 

gruntowej ulicy Ferdynanda Ruszczyca. Przewodniczący Rady Miejskiej skierował petycję do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Przedstawiciel mieszkańców wnoszących petycję został prawidłowo 

zawiadomiony o terminie posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja na posiedzeniu w dniu 

 4 czerwca 2024 roku zapoznała się z treścią petycji i wysłuchała mieszkanki, reprezentującej autorów 

petycji, która przedstawiła radnym argumenty przemawiające za jej zasadnością. Zaznaczyła, że mieszkańcy 

żądają usunięcia szlaki z omawianej ulicy pod groźbą skargi do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

 

W toku dyskusji zastępca Kierownika Miejskiego Zarządu Dróg wyraziła zrozumienie dla utrudnień, jakich 

doświadczają mieszkańcy ul. Ruszczyca. Poinformowała jednak, że ulica nie jest wpisana do planu 

utwardzenia ulic. Zaproponowała ograniczenie prędkości do 20 km/h. Zaznaczyła że w karcie producenta 

szlaki nie ma informacji o jej rakotwórczości, o której w treści petycji wspominają mieszkańcy. 

 

W swoim wystąpieniu Prezydent Miasta Leszna podkreślił, że petycji o podobnej tematyce jest wiele. 

Poinformował, że w mieście jest ponad 200 km dróg i nie ma możliwości, aby w tak krótkim czasie 

wykonać drogi na nowym osiedlu. Podkreślił, że mieszkańcy innych ulic latami czekają na ich utwardzenie. 

Pan Prezydent zasugerował możliwość skorzystania z inicjatywy lokalnej, czyli partycypacji mieszkańców 

w kosztach utwardzenia omawianej ulicy.   

 

Wobec powyższego członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie rekomendują Radzie 

Miejskiej Leszna uznanie petycji za bezzasadną. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 


